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Vragen van het lid De Pater-van der
Meer (CDA) aan de staatssecretaris
van Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties over het artikel
«Baatbelasting ten onrechte gebruikt
voor onderhoud». (Ingezonden
8 september 2008)

1
Hebt u kennisgenomen van het artikel
«Baatbelasting ten onrechte gebruikt
voor onderhoud» naar aanleiding van
de uitspraak van de het gerechtshof
Arnhem?1

2
Bent u van mening dat naar
aanleiding van bovengenoemde
uitspraak gemeenten het instrument
baatbelasting niet meer kunnen
hanteren voor opknapbeurten van
binnensteden?

3
Overweegt u het instrument
baatbelasting te laten vervallen of het
dusdanig aan te passen dat voor
burgers en gemeenten duidelijk is
welke voorzieningen door middel van
dit instrument kunnen worden
gefinancierd?

4
Kunt u beamen dat er momenteel
inderdaad gemeenten zijn die andere
lokale heffingen gebruiken nu het
instrument baatbelasting niet meer
bruikbaar is voor opknapbeurten? Zo
ja, wat gaat u hieraan doen?

1 De Telegraaf, 2 september 2008.
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